
Spørreundersøkelse Fritidstilbud

Lenken til spørreundersøkelse om fritidstilbud ved Ruseløkka Skole:

Spørreundersøkelse

Referat fra FAU-møte 9. mai 2023
Tid: Tirsdag 09.05.23, kl. 18.00 – 20.00

Sted: Personalrommet, Ruseløkka skole

Til stede:

Rektor Merete Hansen

FAU 21/9 11/10 8/11 6/12 17/1 14/2 21/3 11/4 9/5

1A Laura - v Fravær Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt v

1B André Gilje
Jacobsen

v v Fravær v v Ikke møtt Ikke møtt v v

2A Priyamwada
Kulkarni

- v Fravær Fravær v Ikke møtt v Fravær v

2B Marianne
Meling Rieber-
Mohn

- Vara v v v Fravær v v v

3A Camilla Hjelle v Vara v v v v v v v

3B Elena Silvestro v v v Fravær v vara v v v

4A Ellen Wesche
Guttormsen

vara v v v v v v fravær

4B Christine Biørnstad
Wiig

v v v v v v v v v

5A Sturla Winger
Svendsen

v v Ikke møtt Ikke møtt v v v v v

5B Ola Ødegaard - v v v v v v Ikke møtt v

6A - Ikke møtt v Ikke møtt Ikke møtt Fravær Ikke møtt Ikke møtt Ikke
møtt

6B Helen Virginia
Rocha Dahlseng

- Ikke møtt Ikke møtt vara vara v vara Ikke møtt Ikke
møtt

7A Elisabeth Grutsch
Lund

v v v v v Ikke møtt v v v

7B Anders Ikke
møtt

Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt v v

8A Kaare Sverdrup vara v vara v v Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt v

8B Annichen Fishe vara v v Ikke møtt Fravær v v v

8C Sophie Camelia
Comtet

v v v v v v v v v

9A Claus Peter 
Poulsen

v v v v v vara fravær v v

9B Silje Jebsen - Fravær v v v Fravær fravær v v

9C Linn Therese 
Stokke

v Fravær Fravær Ikke møtt v Ikke møtt v Ikke møtt v

10A Astrid Bjerke - v Vara
(Sigrid)

v v v v Ikke møtt vara

10B Lisa Kensit Hatlem v Fravær Fravær Vara
(Fabienne)

v Ikke møtt Ikke møtt Ikke møtt v

10C Kari-Anne Heggem v v v v v v v Vara v

https://forms.gle/9x3H1JEhz27BGBry7


1. Nytt fra skoleledelsen

-Kulturtimen
Skolen har fått midler til scene fra Sparebankstiftelsen, og er takknemlig for dette.
Kulturtimen har vært et tilbud for ungdomsskolen, samt 4.-7. klasse. Neste skoleår endres
dette til ungdomsskolen + 5.-7. klasse. Årsaken er at det er blitt flere elever ved skolen, og at
ressursene ikke er tilstrekkelig til å ta håndtere en enda større gruppe elever. Skolen jobber
med å ivareta dem som begynner i 4. klasse til høsten og som nå ikke får vært med før de
begynner i 5. klasse.Skolen er i dialog med Vika og Filipstad Sportsklubb om dette.

-Lærerkabalen
9 lærere skal i svangerskapspermisjon denne høsten, og det jobbes med å få på plass
vikarer til dette. Skolen har fylt de fleste ledige stillingene, nå kun få mindre stillinger som
gjenstår. Skolen må ivareta kontinuitet, og ønsker f.eks. ikke at det kun skal være
nyutdannede lærere på ett trinn, det er ingen enkel kabal. Det er satt opp en
planleggingskveld for dette arbeidet 12.06.

-Endring av klasser
I løpet av de fire første årene ser skolen veldig ofte at man bør endre klassen i løpet av
denne tiden, og det er ikke uvanlig at man i 5. klasse gjør litt om på klassene.

2. Status utvalg

-Loppemarked
Gruppa har hatt et møte. Det er et ønske om et loppemarked på skolen slik at FAU kan bidra
økonomisk til mer enn det de har anledning til i dag, bl.a. bidrag til 9./10. klassetur er høyt
ønskelig. Planlegger å gjennomføre første loppemarked våren 2024.

- 17. mai
Ingen fra 6. klasse er til stede. De trenger flere folk (10 stk).

- Aktivitetsutvalg
- Jobber med å få til skiskole/skileik til vinteren i AKS-tiden.
- Jobber med å få sendt ut spørreundersøkelse angående aktivitetstilbud ved skolen.
- Vika og Filipstad Sportsklubb vurderer å starte opp med e-sport og har henvendt
seg til FAU om det finnes noen foreldre som kan tenke seg å bidra inn mot en
e-sportgruppe.

- Rus
Det er et par stykker som har sagt de ønsker å være med i et utvalg, men utvalget har
foreløpig ikke noen leder, så inntil videre er det ikke et aktivt utvalg.

3. Trafikksituasjon og Trafikkutvalget

Litt historikk ved Bård Vandvik, tidligere FAU-representant og aktiv i trafikkutvalget.



Ruseløkkveien: Det har kommet et bystyrevedtak om å stenge Ruseløkkveien. I fjor vår ble
det sendt en bestilling fra byrådet til bymiljøetaten om midlertidig stenging av Ruseløkkveien,
men bymiljøetaten har foreløpig ikke foretatt seg noe. Det er mulig å be om innsyn i
korrespondanse, evt. gå tilbake til politikerne og prøve å legge press på dem.

Løkkeveien: Den midler stengningen av Løkkeveien videreføres til 2027. Det er planlagt
oppgradering av øvre del av Løkkeveien, og arbeidet settes i gang neste år. Viktig at FAU
neste år er på ballen og følger opp og stiller spørsmål slik at skolen og barna blir hørt i dette
arbeidet.

Generelt viktig at FAU er aktiv i disse sakene, ellers blir vi ikke hørt i disse prosessene.

4. Status Kafe Kulturtimen

Noen fra FAU hadde en liten kafe i forbindelse med Kulturtimen. Serverte kaker, kaffe og
pølser. Fikk inn ca. 3000.

5. Innkommende saker
Ingen innkommende saker.

6. Eventuelt
Spørsmål fra 9. klasserepresentant om FAU kan bidra økonomisk til neste års klassetur.
Dette behandles som en egen sak på neste FAU-møte.

7. Oppsummering og neste møte
Neste møte tirsdag 13.06.23


